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Bestyrelsesmøde i SAS 
25. oktober 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler Afbud  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Standerophaling afholdes 13. april 2024 samtidig med søsætning af både fra 

pladsen. 2024 bliver det ikke tidligere, hverken op eller ned pga. påsken og ønske 
om fra de fleste bådejere med plads på p-pladsen. 

• Standernedhaling afholdes den 19. oktober 2024.  
• Generalforsamling vil blive den 21. marts 2024 kl. 19.00. 
• Klubkonference – Jesper, David, Knud-Erik og Claus deltager. 

o Der ser vi blandt andet på DS’ nye klubmodulsystem, som både kan 
varetage hjemmeside, medlemsoplysninger og meget mere. 

• Ulrik deltager i FLIDs havnemesse. 
• Besøg fra Bådklubben Guldborgsund. 
• Jesper ser på boghylderne i klubhuset. 

3. Økonomi 
• Der er stadig 73 medlemmer som mangler at svare til Knud Erik, 
• Codan og Alm. Brand er fusioneret, men det betyder ikke noget for vores 

forsikringer. 
• Regnskabet gennemgået af Knud Erik. Ingen bemærkninger, det ser fint ud. 
• Forsikringer tages op til gennemgang efterfølgende. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Henrik har sendt aflæsninger – det ser fornuftigt ud. 
Vi finder en måler som kan anvendes alene til varmtvandsbeholderen. 
Ansvarlig: Henrik 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Trappen til multirummet er justeret. 
• Bestyrelsen besigtiger estakaderne for jern der stikker ud. Inden vi sætter andre til 
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at skære ned. 
• Søstjernen – vi har behov for at finde en ny model for tilsyn / krabbeopfyldning. 

Det laves opslag på hjemmesiden og vi hører et par medlemmer om interesse. 
• Kassereren har behov for at der på regninger står både navn og formål. David 

viderebringer. 
• Lizette og David deltager i torsdagsholdets julefrokost. 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt. Priserne falder støt – og er pt. væsentlig lavere end vores første 

tilbud. Vi vil stadig gerne gennemføre projektet, men vælger at trække den nogle 
måneder endnu, og så forventeligt købe anlægget til montering af torsdagsholdet 
og andre kyndige medlemmer. 

• Bænk på bro. Afventer Svend og drøftelse med torsdagshold. 
• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. 
• Harboe kran – brems og yderste skinne skal efterses. 

5. Hovmester 
Freddie er er tilfreds med året. Henrik har talt med Freddie om indgangsparti. 
Freddie lukker midt i december som normalt. 
Ansvarlig: Henrik 

6. Broudvalg 
• Genoptagelse af dialog om fremtidig mastekran. Anders vender tilbage omkring 

mulige hydraulikløsninger og samtidig kigger Ulrik også på tilsvarende på 
havnemessen. 

• Vi indkøber et antal hjelme til brug ved maste af og påsætning. (Jesper) 
• Velkommen til klubben arrangement afholdt. Med fornuftigt antal besøg. 
• Indkaldelse af bimålere sker for aflæsning og registrering. Ansvar: Henrik 

7. Kapsejladsudvalg 
Møde om Harboe Cup setup 1. november og evalueringsmøde 13. november. 

8. Juniorer 
Vinter klargøring søndag den 29/10 
- flydebro op. 
- legeskibet op 
- SB20 op 

 
Og herefter planlægger Anders søndags træning og vinter service på RiB bådene. Inkl 
vinter opbevaring. 

9. Sejlerskole 
Klaus Johansen er ny sejlerskoleleder. Vi ser efter årsskiftet på opstarten. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Hyggelig og velbesøgt standernedhaling + fest. 
Sussi har fremsendt forslag til nye arrangementer/aktiviter som bifaldes af 
bestyrelsen. 
Charlotte sender også Sussi et par forslag til andre arrangementer. 

11. Eventuelt 
Overvågningskameraer. Ulrik og Gert har talt sammen – Gert har trykket tilsagnet pga 
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arbejde. Vi søger en ny ’videomand’ som kan varetage opgaven med at fremskaffe 
billeder fra vores anlæg. Tanken er ikke p.t. at der opsættes kablede kameraer p.g.a 
omkostningen til dette, men vi søger et medlem med kendskab til videoovervågning. 
Vi foretager gerne en lettere opgradering, men det skal stå mål med udbyttet. 
Der laves et opslag på hjemmesiden. 
Ansvarlig: Claus 

12. Næste møde 
22. november kl. 18.00 i multirummet. 
5. december kl. 18.00 hos Bojesen. 
 


